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(54) Title (EN): ROTOR, MOTOR IN WHICH ROTOR IS USED, AND ELECTRONIC APPARATUS

(54) Title (FR): ROTOR, MOTEUR DANS LEQUEL UN ROTOR EST UTILISÉ, ET APPAREIL ÉLECTRONIQUE

(54) Title (JA): ロータ及び該ロータを用いたモータ、並びに、電子機器

(57) Abstract:
(EN): Provided are a rotor in which it is possible to effectively apply magnetic flux produced from magnets, a motor in which the
rotor is used, and an electronic apparatus. The present invention has a rotor core (33) having an annular part (33a) and a plurality
of magnetic pole pieces (33b) that extend radially from the annular part (33a) via pairs of connection parts (33c, 33c), a plurality
of first magnets (31) arranged between each of the magnetic pole pieces (33b) that are adjacent to each other in the circumferential
direction, and a plurality of second magnets (32) arranged between the pairs of connection parts (33c, 33c). In the circumferential
direction, each of the first magnets (31) is in contact with side surfaces (32i, 32i) of two adjacent magnetic pole pieces (33b), and in
the radial direction, the second magnets (32) are in contact with inner surfaces (32g) of the magnetic pole pieces (33b).

(FR): L'invention concerne un rotor dans lequel il est possible d'appliquer efficacement un flux magnétique produit à partir
d'aimants, un moteur dans lequel le rotor est utilisé, et un appareil électronique. La présente invention comprend un noyau
de rotor (33) ayant une partie annulaire (33a) et une pluralité de pièces polaires magnétiques (33b) qui s'étendent radialement
à partir de la partie annulaire (33a) par l'intermédiaire de paires de pièces de connexion (33c, 33c), une pluralité de premiers
aimants (31) disposés entre chacune des pièces polaires magnétiques (33b) qui sont adjacentes l'une à l'autre dans la direction
circonférentielle, et une pluralité de seconds aimants (32) disposés entre les paires de pièces de connexion (33c, 33c). Dans la
direction circonférentielle, chacun des premiers aimants (31) est en contact avec des surfaces latérales (32i, 32i) de deux pièces
polaires magnétiques (33b) adjacentes, et dans la direction radiale, les seconds aimants (32) sont en contact avec des surfaces
internes (32g) des pièces polaires magnétiques (33b).

(JA): マグネットから生じる磁束を有効に活用することができるロータ及び該ロータを用いたモータ、並びに、電子機
器の提供。　環状部(３３ａ)、および、環状部(３３ａ)から、一対の連結部(３３ｃ,３３ｃ)を介して放射状に延在する
複数の磁極片(３３ｂ)を有するロータコア(３３)と、周方向に相互に隣接する磁極片(３３ｂ)のそれぞれの間に配置さ
れた複数の第１のマグネット(３１)と、一対の連結部(３３ｃ,３３ｃ)の間に配置された複数の第２のマグネット(３２)



と、を有し、周方向において、第１のマグネット(３１)のそれぞれは、隣接する２つの磁極片(３３ｂ)の側面(３２ｉ,
３２ｉ)に接触し、径方向において、第２のマグネット(３２)は、磁極片(３３ｂ)の内面(３２ｇ)に接触している。
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